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Til stede

Sak Wifi i P-hus

Avgjøre om vi skal gjennomføre wifi inn til P-husene.

Det kommer ikke frem av e-post om det er med mva, så det må det på regnes.

  
Hei

Viser til befaring utført av montør på Moltmyra 1 og Moltmyra 279. 7091 Tiller .

Fremføring: På kjeller 1 må det graves ett rør ca 2 meter i gress fra node(Moltmyra ftth1) og inn til p-
kjeller. Her må det borres inn i kjeller og settes opp et modem.

I kjeller 2 må det graves fra rekkehus Moltmyra 215-225, her må det graves en ca 15 meter og
skjæres opp asfalt på gangvei i mellom p-kjeller og rekkehus. Rør borres inn i kjeller og det skjøtes
opp i boks i rekkehus og monteres ett modem.

**Pris:**  
Arbeid: 38000,-  
**Abonnement:** 199 kr/mnd

Så fort vi får bekreftet at dette er OK så vil vi sende arbeidet til entreprenør for utførelse, og de vil
kontakte dere for å avtale dato og tidspunkt på samme måte som ved befaringen.

Ønsker deg en fin dag.

Hilsen Line i Telia

Vedtak:

Utsatt

Sak nr 20220022 Søppelordning 1. byggetrinn/sameiet

Det er problemer med at det hoper seg opp med søppel i containerne, og i tillegg er det ikke blitt tømt
pga pågående byggearbeid i sameiet ( tilgangen til containerne har vært sperret)

Kommentar:
Styret rydder opp i overflødig søppel og fordeler dette på nord. Neste tømming er planlagt tirsdag 7.
juni. Videre varsler styret Bakøy AS at tilgangen til containere ikke må sperres.

Tatt til orientering
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Sak nr 20220023 Status garasjepilarer

Tilbud fra Rakon Bygg - ca 500.000,- + mva

Har avtale med Ole Stenmo 7.6 kl 15, som vil komme på befaring av garasjene. Dette er en
rådgivende ingeniør, som vil komme med anbefalinger vi kan bruke for å innhente tilbud. Vi henter inn
tilbud fra Nidaros Betong i etterkant av dette, da vi ikke har hørt noe mer fra Luna Bygg.

Tatt til orientering

Sak nr 20220024 Gjennomgang e-poster

Marita drar oss gjennom hva som rører seg av e-poster og sosiale medier.  

Kommentar:
Stønad til elbilanlegg er godkjent fra Trondheim Kommune, og vil komme inn på grendelagets konto.

Tatt til orientering

Sak nr 20220025 Elbil-ladere - Avlesning, avregning og Akonto fakturering

Vi må vurdere tilbud fra Tobb på avlesning, avregning og Akonto fakturering.  

Kommentar:
Techen (som samarbeider med Tobb) har vært på befaring og vi venter på tilbud fra dem.

Tatt til orientering

Sak nr 20220026 Eventuelt

.

Kommentar:
Styreleder Bjørn Flemming Iversen var ikke tilstede på møtet, men måtte krysses av for at møtet
kunne avholdes. Styret har imidlertid ikke tatt noen beslutninger, men kun hatt en orientering om
pågående saker.
Tatt til orientering

Bjørn Flemming Iversen, Leder Per Erling Espnes, Styremedlem

Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem Thomas Vagle, Styremedlem
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Styremøte 1.6 (mai) den 01.06.2022 for Skjetnan Grendelag.
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